
 

Dagsorden til bestyrelsesmøde Skolen i Sydhavnen 26.02.25 

 
Tid og sted Afbud Referent Ordstyrer 

Onsdag den 26.02.25 kl. 17-19.30 
 
Deltagere:  
Forældre 
Ordinære medlemmer: 
Andrea Karner  
Anna Sveistrup Rasmussen  
Friederike Juliane Benecke 
Signe Kragelund Schmidt  
Tania Hav Kidmose 
 
Suppleanter: 
Signe Voigt Vadskær 
 
Medarbejdere 
Jannie Brix-Vallentin (Lærer) 
 
Elevråd 
 
 
Ledelse 
Line Rask  
Morten Biering  
 
Besøg den 1 time af: 
Mathilde Gerike Heichelmann, klyngeleder 
Anna Rosenblad, lokaludvalgsmedlem 
Centerchef Christina Haar Bach 
 

Anke Klinke 
Regina Elisabeth Birkemosegård 
Henriette Koustrup Madsen 
Tilde Hellsten 
 
Nicolai Tilgaard Pelzer (Pædagog) 
 
Lotte Schultz  
Michael Raagefelt Langkilde 
Tim Lindebæk Djursing 
 
Alfred (elevråpdsforperson) 
Rasmus Ørnemose Peetz (Elevråd 
kontaktlærer) 
 

Line Rask  
 
Bearbejdes af Anna Sveistrup 
Rasmussen 

Tania Hav Kidmose 

 

 
 
 



Punkt Mål* Tid Ejer Emne Hvad skal vi udrette? 
Referat 

Hvem gør hvad? Hvornår? 

1 

B 10 min 
(17.00-
17.10) 

Tania Velkommen og Godkendelse af 
referat fra sidst. 

Dette sker så vidt muligt 
skriftligt efter sidste møde 
 

Regina siger farvel, da hun stopper i 
bestyrelsen. 
 
Referatet fra sidst er godkendt 
skriftligt. 
 
 

2 

D 45 min 
(17.10-
17.55) 

Alle Besøg af klyngeleder Mathilde Gerike 
Heichelmann, Centerchef Christina 
Haar Bach og lokaludvalgs medlem 
Anna Rosenblad 

Information og drøftelse i 
forhold til juniorklubbens 
flytning fra Støberiet til SFC. 

Præsentationsrunde. 
Der er også præsentation af 
Lokaludvalget fra Valby og Kongens 
Enghave. 
 
Christina Haar Bach Centerchef, 
præsenterer rammerne for 
klubtilbud i Sydhavnen. Der er få 
pladser på Sluseholmen og 
Teglholmen. Der har været fundet 
forskellige løsninger tidligere, da 
både Skolen i Sydhavnen og 
Sluseholmen er og har været under 
opbygning.  
 
I Støberigade er der begrænset med 
plads og SIS er en stor skole, derfor 
er det besluttet, at det er 6. og 7. 
klasserne der skal tilbydes klub et 
andet sted. Det er prioriteret at det 
er samlet, så eleverne ikke skal flere 
steder hen. 
 
Christina beklager, at bestyrelsen 
ikke har været inddraget tidligere i 
processen.  
 



I gennemsnit er et barn i fritidstilbud 
i to timer om dagen. 
 
I støberiet er der kapacitet til 118 
børn. Fremmødet er højere, kan man 
se af beregningerne fra 
fremmødeprotokollen. 
 
Bydækkende kan man se, at ved at 
skoledagene er forkortet, så er der 
en tendens til, at der er en stigning i 
brugen af junior-klub. 
 
Bestyrelsens bekymring er, at 
børnene fra SIS ikke kommer til at 
bruge Sjælør Boulevard og i stedet vil 
komme til at hænge ud på 
Fisketorvet eller gaderne. Det er et af 
kommunens absolut største og 
farligste lyskryds, som mange ikke vil 
krydse. Derudover, så ser børnene, at 
de ikke kan se, hvad de skal der ovre. 
Det der er vigtigt for bestyrelsen er, 
at børnene kan bevare de 
fællesskaber de allerede har. Og 
mange bruger klubben. 
 
Der har ikke været nogle 
forældrehenvendelser til bestyrelsen 
hvor forældrene har været positivt 
stemt overfor det tilbud der gives på 
Sjælør Boulevard. Tilbuddet er for 
langt væk for børnene. 
 
Vi ved at Sluseholmen på sigt 
kommer til at mangle kapacitet og at 
Sjælør er midlertidigt. 



Drøftelse om en lokal løsning: 
 
Der drøftes om repos på 4. sal kan 
benyttes som junior-klub. Hvis det vil 
ske, så kan der hverken garanteres et 
pædagogisk højkvalitetstilbud, både 
med aktiviteter og 
personalekapaciteten. Og det vil 
være et midlertidigt tilbud. Der ville 
være opstart fra 2. maj. 
Bestyrelsen vil gerne være 
undersøgende på, hvorvidt der kan 
laves godt samarbejde med KKFO, 
hvis det skal være en lokal løsning. 
 
Aftenklub vil fortsat være i 
Støberigade. 
 
Der arbejdes videre med en løsning, 
hvor der kan være junior klub 
midlertidig lokalt. 
 
Hvis man ønsker tilbuddet på 
Sjælørboulevard, så er det en stadig 
en mulighed. 
 
Der aftales løbende tæt opfølgning 
for at der politisk bliver set på faste 
tilbud til juniorklub i lokalområdet. 
 
Der nedsættes arbejdsgrupper med 
forskellige fokus: 

- En gruppe der arbejder med 
det lavpraktiske i dagligdagen 

- En arbejdsgruppe der skal 
arbejde med samarbejdet 
med skole og KKFO 



- En arbejdsgruppe der 
arbejder med 
kommunikation 

Bestyrelsen sender information ud 
fredag efter kl. 12. 
 
Aftaler: 
Anna Rosenblad sender invitation om 
Politisk salon vedr. brug af Klubtilbud 
til Signe. Morten, Mathilde og Anita 
mødes om det videre forløb. 

3 

O 20 min 
(17.55-
18.15) 

 Nyt fra Ledelse og personale 
Line 5 min 
Morten 5 min 
Rasmus/elevrådet 5 min 
Jannie og Nicolai 5 min 

 Udskoling: 
Der er afviklet 21st uger, hvor 
udskolingen traditionelt arbejder 
med den obligatoriske 
projektopgave og afslutter med 
Gallafest. Det var en virkelig god 
aften. Noget af personalet fra 
klubben kom forbi, for at se de unge 
mennesker i festligt tøj og 
nærpolitiet kom forbi efter aftale, 
som tryghedsskabende og 
overværede 9. klasse der dansede le 
Lancier. 
 
8. årgang har en del anderledes 
uger. De har været i praktik, og skal 
snart i brobygning. 
 
7. årgang har pt Coding-Class 
 
Skolen er nu blevet så stor, at vi har 
fået tilknyttet vores helt egen UU-
vejleder som vi ikke skal dele med 
andre skoler. Det betyder, at hun er 
på skolen stort set alle dage. 



Vi har ansat ny tysklærer, der 
startede op i sidste uge. En 
fransklærer er sygemeldt, men der 
er fundet en god vikarløsning i 
sygeperioden. Ellers er der ikke 
langtidssygemeldinger og trods 
influenza sæson generelt ganske lidt 
lærerfravær i udskolingen pt. 
 
Alle MUS er afviklet.  
 
Morten: 
Der er en del nye ting der har 
indvirkning på de økonomiske 
beregninger, både fra forvaltning og 
politisk med folkeskolens kvalitet. 
 
Hele ledelsen og administrationen 
har været på kursus i et nyt 
elevadministrations- og 
fraværssystem. Fraværssystemet 
hedder MUelev og sikre filer i Aula 
overgår til KK-filer, der er mere 
sikkert. Alt dette sker i marts 
måned. 
 
Elevråd: Udgår pga. afbud 
 
Personale: 
Der er fastelavn for indskolingen på 
fredag og mellemtrinnet har lidt 
fastelavn og forskellige aktiviteter.  
 
Udskolingen har Gallafest. 
 



Fra elevperspektiv 8. årgang kan det 
være lidt forvirrende, med de 
omlagte uger med brobygning. 
 
Der er spørgsmål fra bestyrelsen om 
forældremødet på 9. årgang i 
foråret kan handle om, hvordan 
forældre i samarbejde støtte 
eleverne omkring 
eksamensforberedelse. 

4 

O/B 10 min 
(18.15-
18.25) 

Morten Klassesammenlægning Kan bestyrelsen godkende 
ledelsens forslag? 

Der påtænkes en 
klassesammenlægning på 
nuværende 4. klasse. Ved en 
sammenlægning vil der være 
yderligere plads til 8 elever. 
 
Det godkendte princip for 
klassesammenlægning henvises til, 
når forældre informeres om 
klassesammenlægning. 
 
Sammenlægningen godkendes. 

 5 

O/D/B 30 min 
(18.25-
18.55)  

Morten Timefordelingsplan 25/26 Kan bestyrelsen godkende 
ledelsens forslag? 

Hvert år skal bestyrelsen godkende 
timefordelingsplanen. Der er en 
økonomisk grundbevilling, der 
understøtter det vejledende 
timetal. 
 
Der er i forbindelse med 
Folkeskolens Kvalitetsjustering 
kommet ændringer i de vejledende 
timetal fra ministeriet. 
 
Morten præsenterer 
timefordelingsplanen. 
 



Der er mulighed for at forkorte 
skoledagen og SIS vil forkorte 
skoledagen, så den bliver så kort 
som muligt. En af timebankstimerne 
skal bruges til klassenstime 
 
Svømning har tidligere været UUV. 
Det foreslås at svømning på 4. 
årgang erstatter idræt, og det er 
også en mulighed for 2. årgang. På 
0. årgang bliver det en del af den 
almindelige undervisning. 
 
Fra 1. august overgår vi til 45 
minutters lektioner, der kommer 
formiddagspause, spisepause og en 
eftermiddagspause for de ældste 
elever. 
 
Morgensamling/Fællessamling 
fastholdes, men det er i drøftelse 
om det er fra timebanken eller en 
del af fagundervisning. 
 
Bestyrelsen godkendes med den 
besked at svømning prioriteres og 
det er skolen der bestemmer om 
det er i stedet for idræt.  
 
Der er ønske om at Co-teaching og 
morgensamling prioriteres. 

6 

O/D 15 min 
(18.55-
19.10)  

Morten Lejrskole 25/26  Der var i forbindelse med Corona 
tildelt flere midler til lejrskoler. Det 
er nu trukket tilbage, så der er ikke 
økonomi til tre lejrskoler i et 
skoleliv længere.  



Det foreslås, at lejrskole på 2. og 5. 
årgang afskæres og det kun er 8. 
klasse, der har lejrskole på op til 4 
overnatninger. 
 
Der er drøftelse i bestyrelsen om 
der er andre muligheder.  
 
Bestyrelsen beslutter at princippet 
for lejrskole skal ændres, så 
lejrskole på 8. årgang bliver på op 
til tre overnatninger og 5. årgang 
en overnatning. Beslutningen 
evalueres i løbet af efteråret 2026, 
hvor der er mulighed for 
personaleinddragelse. 
 

7 

O 10 min 
(19.10-
19.20) 

Tania Opsamling af aftaler fra sidst og 

Opsummering af aftaler fra i dag - 

hvem gør hvad 

Antimobbe strategi:  
(Andrea og Friederike) 
Røgfri skole:  
(Signe K og Anna) 
Kommunikation og skole-
hjemsamarbejde:  
(Tania)  
Digitale fællesskaber:  
(Morten, Tim, Henriette, Signe V) 
 
Indskolingsforældremøde 19/3 
kl. 17.30 – hvem deltager fra 
bestyrelsen? (Signe, Signe og 
Henriette) er der andre der vil 
deltage? 
 

Bortset fra princip for digitale 
fællesskaber, så er de andre 
principper klar til godkendelse på 
næste møde. 
 
 

8 

O 5 min 

(19.20-
19.25) 

 Eventuelt  Punkt til næste møde. Der skal 
opgraderes en suppleant til ordinært 
medlem efter at Regina er trådt ud af 
bestyrelsen. 



9 
B 5 min 

(19.25 - 
19.30) 

 Punkter til næste møde 
(27/3, 5/5, 3/6) 

 Skal mellemtrinnet også have fælles 
forældremøde – dato 

 
* O: orientering    D: drøftelse    B: beslutning  


